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§ 15 

Utbildningscentrum i Tensta gymnasium 

AMN 2017-0130-01.05 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna 

arbetsmarknadsförvaltningens inriktningsförslag. 

 

Ärendet 

Utbildningsförvaltningen vill tillsammans med 

arbetsmarknadsförvaltningen och kulturförvaltningen utveckla 

Tensta gymnasium till ett utbildningscentrum som ska vara en stark 

aktör i arbetet med ett mer sammanhållet Stockholm där fler 

ungdomar studerar eller arbetar. 

 

Ovanstående förvaltningar planerar att med stöd av 

stadsdelsförvaltningen i Spånga-Tensta hålla medborgardialoger 

kring utbildningsbehov, arbetsmarknadsfrågor och kulturliv. 

 

Målet för samarbetet är ett gemensamt utbildningscentrum i Tensta 

gymnasium där utbildningsförvaltningen, kulturförvaltningen, 

arbetsmarknadsförvaltningen, stadsdelsförvaltningen och högskola 

samt övriga utbildningsaktörer (till exempel folkhögskolor och 

studieförbund) samverkar. Unga vuxna ska ges möjlighet till 

utbildning och vägledning samt kulturupplevelser i olika former. 

Skolan bör vara tillgänglig för olika aktiviteter även kvällstid och 

helger. En bred samverkan med andra verksamheter i stadsdelen ska 

finnas. Detta ska bidra till en mer sammanhållen verksamhet från 

Stockholms stads sida. Det gemensamma målet är att få fler 

ungdomar och vuxna i arbete inom olika branscher samt ett 

kvalitativt och efterfrågat utbud av kultur.   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

16 maj 2017. 

Förslag till beslut 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

och ledamoten Johan Fälldin (C) föreslog att återremittera ärendet 

till förvaltningen för vidare utredning. 

Ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Magnus Runsten 

m.fl. (MP) samt ledamoten Tina Kratz (V) föreslog att nämnden 

skulle avgöra ärendet idag. 
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Ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Magnus Runsten 

m.fl. (MP) samt ledamoten Tina Kratz (V) föreslog i sakfrågan att 

nämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

och ledamoten Johan Fälldin (C) framlade i sakfrågan ett annat 

förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta enligt 

detta förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) behandlar först förslaget om 

återremiss. Ordförande ställde förslaget att återremittera ärendet 

mot att avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner att 

nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 

  

Ordföranden ställde därefter förslagen till beslut i sakfrågan mot 

varandra. 

Nämnden beslutade utan omröstning enligt ordföranden Emilia 

Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Magnus Runsten m.fl. (MP) samt 

ledamoten Tina Kratz (V) förslag till beslut. 

Reservation 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

och ledamoten Johan Fälldin (C) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för sitt eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut: 

1. Ärendet återremitteras. 

2. Därutöver anförs följande. 

 

Ett bra stöd för nyanlända ungdomar i gymnasieåldern ska finnas i 

hela staden. Likaså behöver stadens arbete inriktat mot unga vuxna 

som varken studerar eller arbetar bli bättre. Allt arbete som bedrivs 

måste vara långsiktigt och genomtänkt.  

 

Med det sagt anser vi att ärendet är dåligt berett och relevanta 

frågeställningar berörs inte, eller enbart knapphändigt. Det medför 

att det är för många oklarheter kring ärendet för att vi ska kunna ta 

ställning till det i nuvarande skick. Vi föreslår därför att det 

återremitteras för vidare beredning.  

 

Vi vill dock redan nu framföra att vi tveksamma till att 

samlokalisera dessa båda grupper i en verksamhet på samma plats, 

på gamla Tensta gymnasium. Det är olika målgrupper med olika 

förutsättningar och behov. Att blanda nyanlända unga i 

gymnasieåldern med vuxna som idag står långt från 

arbetsmarknaden, och att samla dessa båda målgrupper i en 

lokalisering på Järva, är inte ett bra recept för skolframgångar och 
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en lyckad integration.  

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande 

Ersättaryttrande. 

Förslag till beslut: 

1. Ärendet återremitteras. 

2. Därutöver anförs följande. 

 

Ett bra stöd för nyanlända ungdomar i gymnasieåldern ska finnas i 

hela staden. Likaså behöver stadens arbete inriktat mot unga vuxna 

som varken studerar eller arbetar bli bättre. Allt arbete som bedrivs 

måste vara långsiktigt och genomtänkt.  

 

Med det sagt anser vi att ärendet är dåligt berett och relevanta 

frågeställningar berörs inte, eller enbart knapphändigt. Det medför 

att det är för många oklarheter kring ärendet för att vi ska kunna ta 

ställning till det i nuvarande skick. Vi föreslår därför att det 

återremitteras för vidare beredning.  

 

Vi vill dock redan nu framföra att vi tveksamma till att 

samlokalisera dessa båda grupper i en verksamhet på samma plats, 

på gamla Tensta gymnasium. Det är olika målgrupper med olika 

förutsättningar och behov. Att blanda nyanlända unga i 

gymnasieåldern med vuxna som idag står långt från 

arbetsmarknaden, och att samla dessa båda målgrupper i en 

lokalisering på Järva, är inte ett bra recept för skolframgångar och 

en lyckad integration.  

 


